

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM15 2024-12-05

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 174401 byte

Hashvärde SHA256:

c9a860fb5463a88c94057d251c0645d79ffb102ab3d018fb021163f5dd4221ea

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

MELINDA GLÖD

Signed with BankID 2024-12-12 10:41 Ref: 0193ba3e-c9b7-7281-b098-efc1ec021480

DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM

Signed with BankID 2024-12-10 15:56 Ref: 0193b111-dd0a-70a9-84e5-402800cfda20

Henry Lars Gustav Siggelin

Signed with BankID 2024-12-09 16:48 Ref: 0193ac1b-80ba-7151-b135-fe372530a154



Protokoll

Mötets art: STYM15
Datum: Torsdag 05 december 2024
Tid: 17:17
Plats: V33
Närvarande:
David Söderström, Ordförande
Carl Nesterud, Vice Ordförande
Ludvig Herneklint, Kassör
Henry Siggelin, Koordinator
Niklas Westberg, StudSA
Melinda Glöd, AktA
Oscar Thulstrup Fernsund, FestA
Oliver Rehn, HusA
Axel Stens, NärA
Ylva Öman, Revisor
Eric Forsell, M-PAS



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:17 av Ordförande David Söderström.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
David Söderström kandiderar.

Styrelsen beslutade

att välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Melinda Glöd kandiderar.

Styrelsen beslutade

att välja Melinda Glöd till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll
På förra veckans möte diskuterades mat till SM, Carl Nesterud gav en rapport från kårfullmäktige och MLG samt SMART förberedes.

- 3.2. Rapport från skolrådet
KTH har överväger att ändra öppettider på campus:

Lokal	Öppet	Stängt
V, E [Alla dagar]	06	22
M, B, K [Endast vardagar]	06	20
W, U, Q [Endast vardagar]	06	21
D, Fylke [Endast vardagar]	06	22

Anledning tros vara att KTH vill minska lokalkostnader.
THS ordförande driver frågan med KTH

- 3.3. Val av Jubileumsgeneral
Rekrytering och sekretess diskuteras

Mötet ajourneras 17:38

Mötet återupptas 17:45

Carl Nesterud presenterar vad posten innebär och intervjuade kandidater.
Koordinator Henry Siggelin kommer sent och tar över protokollföringen från Oliver Rehn



Styrelsen diskuterar kandidaterna.

Styrelsen beslutade

att välja Dan-Mike Mugisha till Jubileumsgeneral.

Styrelsen fortsätter att diskutera jubileét.

3.4. Soprumskort

KTH har beslutat att istället för att alla medlemmar har access till soprummet, får varje sektion ett antal kort.

Finns krav på att kort ska finnas tillgängligt i sektionslokalen.

Det finns en enkät för utlåning, styrelsen diskuterar om det kommer fungera i praktiken.

Olika alternativ för att inte tappa bort kortet diskuteras.

Ett kort ska läggas i smörjis tillsammans med nycklar till förråd som en temporär lösning.

3.5. KUF Äskning

KUF är en ny förening för i år och har därmed inga budgeterande medel.

Styrelsen har fått in en äskning på 3000 kr för att finansiera föreningen under verksamhetsåret.

Styrelsen diskuterar vad pengarna skulle användas till.

Styrelsen beslutade

att bifalla äskningen med villkor att pengarna går till märken och priser.

Eric Forsell anländer och ger ytterligare information till 3.2. Rapport från skolråd

ITM skolans framtid diskuterades, fristående studenter kommer minska pga KTH:s ekonomiska situation.

Rekrytering av skolrådets ordförande sker löpande, kontakta M-SNO eller M-PAS om du är intresserad.

Om ITM-skolan tillhandahåller information läggs det ut på sektionens sociala medier.

Mötet ajournerades för matpaus 18:41.

Mötet återupptogs 19:05.

3.6. SMART i Lund

SMART var i lund helgen och styrelsen går igenom vad de tagit med och lärt sig.

- Andra skolor hanterar studenters mentala hälsa på olika sätt, jämför med KTH, vad kan sektionen göra bättre?
- Hur många poster ska man kunna sitta på samtidigt? Många andra sektioner har striktare begränsningar än vad Maskin på KTH har.
Mindre populära grupper hade tappat söktryck om man begränsade, vissa gruppers verksamhet sammanfaller inte under samma tidsperiod.
- Andra sektioner hanterar resurser olika, många andra sektioner delar resurser inom sektionen mer än vad Maskin på KTH gör.
- Vissa andra skolor bedriver utvecklingssamtal under året. Är ofta ordförande eller StudSA, men är det alltid lämpligt?
Många delar av sektionen bedriver redan utvecklingssamtal, kan det vara det nyttigt att införa på resten av sektionen?



- Hur rollen som vice ordförande ser ut varierar mycket, styrelsen diskuterar hur Maskin KTH:s post ser ut och hur den kan ändras.
- Många sektioner har hemliga föreningar som bedriver sin egen verksamhet parallellt med sektionen men separat.
De har mycket makt över sektionen, utan att sektionen har makt över dem.
- Andra sektioner har tydligare regler för vilka företag som får sponsra sektionen, har mer protester på evenemang etc.
Är det något som Maskin KTH riskerar att orsakas för? Vad kan göras för att motverka det?
Vilken typ av företag som får sponsra sektionen enligt sektionen & THS policy diskuteras.

3.7. SMART i Luleå

Styrelsen har fått några datum för SMART i Luleå, styrelsen diskuterar vad som är bäst.
Färdmedel diskuteras, flyg eller tåg, vad är billigast?
Mer detaljer kommer diskuteras närmare in på evenemanget när datum är satt.

3.8. Reglering av föreningar i praxis

Styrelsen kanske idag har makten att skapa föreningar, men inte ta bort eller tillsätta en chef.
Beror på tolkning av praxis och stadgar.
Föreningar är kul, men dess livslängd är ofta kort. Skulle det vara rimligt att styrelsen kan ta bort föreningar om den varit inaktiv en viss tid?
Styrelsen diskuterar hur makt ska regleras, och vad som i så fall ska krävas för att ta bort föreningar.
Det hade inneburit att styrelsen hade kunnat ändra i praxis.
Punkten tas upp igen på ett kommande mötet.

3.9. Uppföljning av ekonomisk policy

Styrelsen går igenom hur den ekonomiska policyn följts på sektionen.
Styrelsen vill uppdatera policyn, och diskuterar vad som ska ändras och i vilken policy.
Styrelsen uppdaterar policyn på ett kommande möte.

3.10. Vice StudSA

Många maskinsektioner som deltagit på SMART har två poster som SSO med tystnadsplikt.
Syftet är att ha två poster som kan dela på arbetsbördan samt kunna diskutera händelser emellan sig.
Var posten skulle tillhöra diskuteras, och styrelsen diskuterar om det är lämpligt att ha en vice StudSA.
Vissa sektioner på SMART har hela JML-nämnden med tystnadsplikt, på KTH hade det varit problematiskt.
Kan vice ta rollen, och att det administrativa flyttas till koordinatorn?
Vad vice har för roll diskuteras, och styrelsen diskuterar vidare på ett senare möte.

*Mötet ajournas 20:53
Mötet återupptas 21:00*

3.11. SMART på KTH

SMART kommer ske på KTH efter sommaren, behöver preliminärt planeras redan nu.
Sovplatser, duschar etc måste bokas, finns ont om möjligheter på campus.



Calle, som satt i styrelsen förra gången KTH var värd, berättar om hur det löstes då.
Styrelsen för diskussionen vidare på ett senare möte.

3.12. Policy för personalval på SM

De flesta sektioner på THS väljer presidiet i två steg, med presentation på SM och val digitalt senare, tillgängligt oavsett om man närvarar på SM eller inte.

Styrelsen diskuterar för och nackdelar med systemet.

Hur skulle det påverka valdeltagande och röst?

Styrelsen är delad i frågan, och diskuterar vidare på ett senare möte.

4. Övriga frågor

Mötet brister ut i stark och vacker sång!

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 21:54.